

Эволюционное становление и развитие административно-правовых форм и методов противодействия коррупции в учреждениях и органах УИС России в XX–XXI веках

Соломатов Алексей Владимирович,
*адъюнкт факультета подготовки научно-педагогических кадров
Академии права и управления Федеральной службы исполнения наказаний
390000, г. Рязань, ул. Сенная, дом 1
E-mail: Solomatov35@yandex.ru*

Статья посвящена этапам эволюционного становления и развития административно-правовых форм и методов противодействия коррупции в учреждениях и органах уголовно-исполнительной системы в XX–XXI веках. Автор отмечает основные этапы становления, закрепления и развития административно-правовых форм и методов противодействия коррупции в уголовно-исполнительной системе в России.

Ключевые слова: административно-правовые формы и методы, противодействие коррупции в УИС, этапы развития.

The Evolutionary Establishment and Development of Administrative Law Forms and Methods of Corruption Combating in the Institutions and Authorities of the Russian Penal System in the 20th to the 21st Century

Aleksey V. Solomatov
*Junior Scientific Assistant of the Faculty of Training of Academic Personnel
of the Academy of the FPS of Russia*

The article is devoted to the stages of evolutionary formation and development of administrative and legal forms and methods of combating corruption in institutions and bodies of the penal system in the 20th and 21st centuries. The author notes the main stages of the formation, consolidation and development of administrative and legal forms and methods of combating corruption in the penal system in Russia.

Keywords: administrative and legal forms and methods, combating corruption in the penal system, stages of development.